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Protokół Nr 11/2020 

z posiedzenia Komisji Finansów, Budżetu i Rozwoju Gospodarczego 

odbytego w sposób zdalny w dniu 3 grudnia 2020 roku 

 ul. Północna 15 w Myśliborzu 

 

 

Posiedzenie rozpoczęło się o godzinie 12:07, a zakończyło się o godzinie 13:30.         

Posiedzeniu przewodniczył Arkadiusz Mazepa - Przewodniczący Komisji, a protokołowała 

Dominika Bułgajewska. 

 

Ad. 1 
Na podstawie listy obecności Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa stwierdził 

quorum, niezbędne do podejmowania prawomocnych uchwał (lista obecności stanowi 

załącznik Nr 1 do protokołu). 

 

Posiedzenie zostało przeprowadzone w sposób zdalny zgodnie z art. 15 zzx ust. 1 i 2 Ustawy  

z dnia 2 marca o szczególnych rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, 

przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID–19, innych chorób zakaźnych oraz wywołanych 

nimi sytuacji kryzysowych (Dz. U. z 2020r. poz. 1842 ze zm.) 

 

Ad. 2 

Przyjęcie porządku posiedzenia. 

 

Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 
Przekazał, że porządek posiedzenia dzisiejszej Komisji przedstawia się następująco: 

 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3. Analiza i wydanie opinii do projektu budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2021 rok.  

4. Analiza i wydanie opinii do projektu Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Myśliborskiego na lata 2021-2033. 

5. Opracowanie planu pracy Komisji na 2021 rok. 

6. Sprawy różne. 

7. Zakończenie posiedzenia.  

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Za przyjęciem porządku posiedzenia głosowało 8 Członków Komisji, przeciw – 0, nikt nie 

wstrzymał się od głosu. 

Ad.3 

Analiza i wydanie opinii do projektu budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2021 rok.  

 

Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 
Przekazał, że do Przewodniczącego Komisji wpłynęły pisma poszczególnych Komisji 

stałych Rady Powiatu w sprawie opinii do projektu Budżetu Powiatu Myśliborskiego na 

2021 rok oraz Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Myśliborskiego na lata 2021-

2033.: 

 

1) Pismo Przewodniczącego  Komisji Rewizyjnej z dnia 2 grudnia 2020 roku. 

(Pismo stanowi załącznik Nr 2 do protokołu). 
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Komisja wydała pozytywną opinię o projektu Budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2021 rok 

oraz Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Myśliborskiego na lata 2021-2033. 

 

2) Pismo Przewodniczącego  Komisji skarg wniosków i petycji z dnia 2 grudnia 2020 

roku. (Pismo stanowi załącznik Nr 3 do protokołu). 

Komisja wydała pozytywną opinię do projektu Budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2021 rok 

oraz Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Myśliborskiego na lata 2021-2033. 

 

3) Pismo Przewodniczącego  Komisji Oświaty, Bezpieczeństwa Publicznego, 

Drogownictwa, Zdrowia i Spraw Społecznych z dnia 2 grudnia 2020 roku. 

(Pismo stanowi załącznik Nr 4 do protokołu) 

Komisja wydała pozytywną opinię do projektu Budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2021 rok 

oraz Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Myśliborskiego na lata 2021-2033. 

 

Kolejno: 

 

Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 

Poprosił Skarbnika Powiatu o omówienie projektu Budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2021 

rok. 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Przedstawiła i omówiła projekt budżetu na 2021 rok. Został on przygotowany w oparciu  

o zawiadomienia z Ministerstwa Finansów o udziale Powiatu w dochodach z tytułu podatku 

od osób fizycznych, w oparciu o informacje o wysokości subwencji ogólnej składającej się  

z trzech części czyli oświatowej, wyrównawczej i równoważącej, w oparciu  

o Zawiadomienie Wojewody Zachodniopomorskiego o przyznaniu dotacji na realizację 

zadań z zakresu administracji rządowej oraz zadań własnych powiatu oraz na podstawie 

wniosków i planów finansowych jednostek budżetowych. Podała informacje dotyczące 

wysokości dochodów, w tym bieżących i majątkowych oraz wydatków bieżących  

i majątkowych. Przekazała, że budżet na 2021 rok jest deficytowy, a deficyt wynosi 

377.814,76 zł. Podała informacje o przychodach i rozchodach. Poinformowała, że rozchody 

dotyczą planowanego wykupu obligacji w roku 2021. Przekazała, że przychody jest to kwota 

nazwana wolnymi środkami z lat ubiegłych. Są to środki pochodzące z funduszy, które 

wpłynęły do powiatu w 2020 roku i nie zostały wykorzystane. Podała szczegółowe 

informacje na temat zadań w ramach tych środków i kwoty jakie zostały im przypisane. 

Przedstawiła informacje na temat dochodów bieżących. Składają się one w prawie 50 %  

z subwencji z budżetu państwa. Podała informacje dotyczące wysokości planowanych dotacji 

i subwencji. Podała poszczególne źródła dochodów.  

Przedstawiła informacje o zaplanowanych wydatkach, w tym bieżących oraz majątkowych. 

Odniosła się do struktury wydatków. Poruszyła kwestię dofinansowania zadań oświatowych.  

Przekazała, że ponad subwencję oświatową powiat na etapie projektu zabezpiecza 

6.540.682,62 zł.  

Zwróciła uwagę, na finansowanie takich jednostek jak Dom Pomocy Społecznej  

w Myśliborzu oraz Regionalną Placówkę Opiekuńczo-Terapeutyczną w Dębnie. Już w 2020 

roku nie finansują się z otrzymanych dochodów. Pomimo wzrostu odpłatności nie mogą się 

zbilansować z dochodów bieżących. Powiat Myśliborski dołożył już w 2020 roku ponad 0,5 

mln zł do funkcjonowania tych jednostek. W projekcie budżetu również zabezpieczone 

zostały dodatkowe środki, jednak ich wysokość jest niższa niż wnioskowana przez placówki. 

Poruszył sprawę tempa wzrostu wydatków w jednostkach w stosunku do wzrostu wysokości 

odpłatności za pobyt w placówkach. 
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Przekazała, że jednostki oświatowe zostały zabezpieczone na wynagrodzenia na okres  

11 miesięcy. Złożyła wyjaśnienia w tym zakresie. 

 

Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 
Zapytał, czy w kwocie zabezpieczonej na wynagrodzenia w jednostkach oświatowych jest  

13 wynagrodzenie za 2020 rok? 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Odpowiedziała, że tak, jest obowiązek jej wypłacenia do końca miesiąca marca. 

 

Członek Komisji – Zbigniew Marszałek 

Zapytał, czy zaplanowano w budżecie wpływy środków wynikające z przekształceń  

z wieczystego użytkowania gruntów na własnościowe i jaka jest wysokość tych dochodów? 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Odpowiedziała, że planowany jest dochód z tytułu obsługi Skarbu Państwa. Na 2021 rok jest 

to kwota 217 000,00 zł. 

 

Członek Komisji – Ryszard Wiśniak 

Zwrócił uwagę na zabezpieczenie środków na realizację zadań oświatowych. Nie jest to po 

raz pierwszy, że brakuje środków w tym dziale. Zapytał skąd to wynika? Zapytał, czy jest 

opracowany audyt dotyczący szkół? Zapytał, czy zaplanowano koszty związane  

z reorganizacją szkół? 

Poruszył temat realizacji inwestycji. Zapytał, na jakiej podstawie wpływały dyrektywy  

i założenia dotyczące tak a nie innych zabezpieczonych wydatków inwestycyjnych  

w powiecie? Patrząc na trzy okręgi wyborcze, okręg nr 1 nie ma żadnych inwestycji. 

Zapytał, czy inwestycja dotycząca Adaptacji budynku byłej bursy na siedzibę Starostwa 

Powiatowego i powiatowych jednostek organizacyjnych zostanie zakończona w 2021 roku. 

 

Starosta Myśliborski – Andrzej Potyra 

Przedstawił wyjaśnienia i szczegóły realizacji inwestycji dotyczącej adaptacji budynku byłej 

bursy na siedzibę Starostwa Powiatowego i powiatowych jednostek organizacyjnych. 

Poinformował o etapie inwestycji dotyczącej przygotowania pomieszczeń na potrzeby 

Wydziału Geodezji, Katastru i Gospodarki Nieruchomościami. Odzyskano jedno z dwóch 

zajętych mieszkań. Poinformował o planach przystosowania pomieszczeń na potrzeby 

Powiatowego Zespołu ds. Orzekania o niepełnosprawności.  

Ponadto pozostało w ramach inwestycji wykonanie zagospodarowania terenu wokół budynku. 

Podał informacje na temat zakresu planowanych do realizacji prac. Przedstawił informację na 

temat prac wykonanych w ramach własnych zasobów parkingu znajdującego się przy ul. 

Północnej 15. 

Odniósł się do zapytania dotyczącego zabezpieczenia środków na realizację inwestycji 

drogowych. Przekazał, że Powiat posiada ograniczone możliwości i w związku z tym, że  

Rozpoczęto realizację inwestycji w m. Nowogródek Pom. – Karsko w wyniku prowadzonych 

rozmów z Wójtem Gminy Nowogródek Pom. Postanowiono zakończyć tę inwestycję. Podał 

informację na temat przeprowadzonego postępowania przetargowego i oszczędności 

związanych ze złożoną ofertą. Poinformował o wnioskach złożonych w ramach Funduszu 

Dróg Lokalnych. Złożono wniosek na remont drogi w m. Dalsze, gdzie również Gmina  

i prywatny inwestor partycypują w kosztach przedmiotowej inwestycji. Ponadto zaplanowano 

realizację inwestycji w Gminie Boleszkowice. Inwestycje w innych gminach zostaną 
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zrealizowane w ramach otrzymanych środków na COVID-19. Będą one realizowane  

w porozumieniu z samorządami gminnymi. 

Poinformował o prowadzonych rozmowach z Dyrekcją Lasów Państwowych w Szczecinie  

w kwestii wykonania remontu drogi przebiegającej przez obszary leśne. Wspólnie ustalono, 

że byłaby to droga do m. Żydowo, jednak z niezrozumiałych przyczyn Dyrekcja Lasów 

Państwowych wycofała się z prowadzonych rozmów. Odniósł się do planowanych do 

realizacji inwestycji, zwrócił uwagę na kwestię pozyskania środków z funduszy 

zewnętrznych. 

Odniósł się do zapytania dotyczącego kwestii finansowania zadań oświatowych. Zwrócił 

uwagę, że na 2021 rok jednostki oświatowe zostały zabezpieczone na wynagrodzenia na okres  

11 miesięcy. Sytuacja z tym związana jest powtarzająca się co rocznie. Zwrócił uwagę na 

oszczędności na wynagrodzeniach. Zlecono opracowanie audytu jednostek oświatowych.  

 

Sekretarz Powiatu – Jarosław Ostry 

Podał informacje dotyczące przeprowadzonego postępowania na wybór firmy, która dokona 

audytu w zakresie analizy finansowo – organizacyjnej placówek oświatowych na terenie 

Powiatu Myśliborskiego.  

 

Starosta Myśliborski – Andrzej Potyra 

Odniósł się do kwestii przygotowania audytu. Zwrócił uwagę na sytuację związaną  

z zagrożeniem epidemicznym i pracą placówek oświatowych. 

 

Członek Komisji – Zbigniew Marszałek 

Zwrócił uwagę na otrzymaną odpowiedź na interpelację, w której został poinformowany, iż  

w projekcie budżetu na rok 2020 zostało ujęte zadanie dotyczące remontu drogi powiatowej 

Nr 2136 Z na odcinku przebiegającym przez miejscowość Oborzany o dł. 650m. Zauważył, 

że nie ujęto tego zadania w budżecie na 2021 rok. Zapytał, czy ta inwestycja ma szansę 

wykonania w tym roku? 

Zapytał o zabezpieczenie środków w budżecie na 2021 rok dla szpitali powiatowych? 

 

Starosta Myśliborski – Andrzej Potyra 

Odpowiedział, że jeżeli chodzi o pomoc dla szpitali nie dokonano takiego zapisu w budżecie 

na 2021 rok. Wynika to z tego, że nie chcemy zapisywać nic przed rozstrzygnięciem co do 

dalszych działań w kwestii szpitali. Zwrócił uwagę na przedstawione przez Spółkę 

FORMEDIS rozwiązania.  

Jeżeli chodzi o drogę w m. Oborzany w przypadku opracowanego kosztorysu będzie podjęta 

decyzja w tej sprawie.  

 

Członek Komisji – Andrzej Rudnicki 

Zapytał, o remont na ul. Myśliborskiej w Barlinku?  

 

Starosta Myśliborski – Andrzej Potyra 

Złożył wyjaśnienia dotyczące realizacji przedmiotowego zadania. Wystosowano zapytanie 

cenowe do wykonawców. Odniósł się do stanu przedmiotowej drogi. 

 

Członek Komisji – Andrzej Rudnicki 

Zapytał, o adaptację III piętra Internatu Zespołu Szkół i Placówek Oświatowych w Barlinku 

na potrzeby sal lekcyjnych. Zapytał, czy inwestycja ta ostanie sfinansowana ze środków za 

wynajem pomieszczeń przez Stowarzyszenie BRATEK? Zwrócił uwagę, że zadania nie ma 

ujętego w projektach inwestycyjnych. 
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Starosta Myśliborski – Andrzej Potyra 

Odpowiedział, że jeżeli chodzi o inwestycje w szkołach to nie zostały w budżecie zapisane 

odrębne środki. Zarząd Powiatu będzie podejmował decyzje w tych sprawach na bieżąco. 

 

Członek Komisji – Andrzej Rudnicki 

Zapytał, na jakim etapie jest przedmiotowe zadanie? 

 

Wiceprzewodniczący Komisji – Mariusz Kuziel 

Zwrócił uwagę, że na Zarządzie Powiatu poinformowano, ze inwestycja na ul. Myśliborskiej 

nie może być zrealizowana z uwagi na zbyt niskie temperatury powietrza co przyczynia się, 

ze wykonawca nie chce się podjąć zadania. Jeżeli chodzi o inwestycję w internacie ZSiPO  

w Barlinku to wpływy z wynajmu pomieszczeń zajmowanych przez Stowarzyszenie 

BRATEK miały zostać przeznaczone na ten cel. 

 

Członek Komisji – Andrzej Rudnicki 

Zwrócił uwagę, ze inwestycja powinna zostać rozpoczęta. Należy uzyskać zgodę na 

wykorzystanie przedmiotowych pomieszczeń z Ministerstwa. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

W związku z tym Przewodniczący Komisji zarządził głosowanie: 

 

Za pozytywną opinią do projektu budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2021 rok głosowało - 

9 Członków Komisji, przeciw – 1,nikt nie wstrzymał się od głosu.  

Ad. 4 

Analiza i wydanie opinii do projektu Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Myśliborskiego na lata 2021-2033. 

 

Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 

Poprosił Skarbnika Powiatu o poinformowanie co zostało zmienione w dotychczasowej 

Wieloletniej Prognozie Finansowej, czyli co zostało skreślone i dopisane  

w przedsięwzięciach i zobowiązaniach. 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Poinformowała, że nie doszły dodatkowe zobowiązania, gdyż są w takiej wysokości, iż nie 

możemy zaciągnąć nowych. 

Jeżeli chodzi o przedsięwzięcia, to główną inwestycją, która została zdjęta jest 

Termomodernizacja budynku Młodzieżowego Ośrodka Wychowawczego w Renicach. Była 

ona zaplanowana do realizacji w 100% z funduszy zewnętrznych. Nie ma informacji  

w kwestii uzyskania dofinansowania, zatem z uwagi na wysoką kwotę inwestycji nie 

chcieliśmy jej zapisywać w projekcie budżetu oraz Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Powiatu Myśliborskiego, aby go nie obciążyć. 

W Wieloletniej Prognozie Finansowej są ujęte zadania, których realizacja przeszła z 2020 

roku. Nie wprowadzono dodatkowych przedsięwzięć. 

Ponadto zdjęte zostały inwestycje drogowe na ul. Celnej w Myśliborzu oraz Barlinek – Ożar, 

które zostały już zrealizowane w 2020  roku. 

Nie ma również pozycji projektu ze szkoły do pracy realizowanego przez ZSiPO w Barlinku, 

gdyż został on zakończony w 2020 roku. Nie ujęto również projektu „Rodzina jest 



6 
 

Najważniejsza” w wydatkach majątkowych. Podała informacje na temat zmian w umowach 

jakie zostały zawarte. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

W związku z tym Przewodniczący Komisji zarządził głosowanie: 

 

Za pozytywną opinią do projektu Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Myśliborskiego na lata 2021-2033głosowało - 9 Członków Komisji, przeciw – 1, nikt nie 

wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 5 

Opracowanie planu pracy Komisji na 2021 rok. 

 

Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 

Przekazał, że projekt planu pracy Komisji na 2021 rok został przesłany członkom Komisji. 

(Projekt planu pracy stanowi załącznik Nr 5 do protokołu).Zapytał, czy są uwagi lub 

propozycje zmian? 

 

Uwag nie zgłoszono. 

 

W związku z tym Przewodniczący Komisji zarządził głosowanie: 

 

Za przyjęciem planu Pracy Komisji Finansów, Budżetu i Rozwoju Gospodarczego 

głosowało - 9 Członków Komisji, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

Podczas głosowania nieobecna – Urszula Sawicka 

 

Ad. 6 

Sprawy różne.: 

 

Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 

Poprosił o informację na temat spotkania z Burmistrzem i Radą Miejską w Dębnie dotyczące 

Szpitala w Dębnie im. Św. Matki Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. Poprosił o informację na temat 

planowanego przebiegu obrad sesji Rady Powiatu w dniu 10 grudnia br. Zapytał, czy będą  

w niej aktywnie uczestniczyć przedstawiciele Rad Gmin Dębna i Barlinka? 

 

Starosta Myśliborski – Andrzej Potyra 

Przedstawił informację na temat przebiegu spotkania z Burmistrzem i Radą Miejską  

w Dębnie dotyczącego Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. 

Poinformował, że poruszono kwestię rozmów na temat przejęcia większościowych udziałów 

w spółce przez Gminę Dębno. Dalsze rozmowy w tej sprawie zostaną kontynuowane po 

odbyciu sesji Rady Powiatu w dniach pomiędzy 14 – 18 grudnia br. 

 

Sekretarz Powiatu – Jarosław Ostry 

Przedstawił informację na temat planowanego przebiegu sesji Rady Powiatu w Myśliborzu  

w dniu 10 grudnia br. Podał szczegóły dotyczące ustaleń związanych z organizacją 

spotkania. 

Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 

Zapytał, czy zapisy zawartej umowy pomiędzy samorządami zostaną wypełnione? 
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Sekretarz Powiatu – Jarosław Ostry 

Złożył wyjaśnienia dotyczące prowadzonych ustaleń. Z uwagi na zagrożenie epidemiczne  

i brak zgody na spotkanie trzech samorządów wypracowano kompromis i zapisy umowy 

zostaną wypełnione. Odniósł się do prowadzonych rozmów z przedstawicielami samorządów 

w kwestii organizacji sesji. 

 

Członek Komisji – Ryszard Wiśniak 

Poruszył sprawę instalacji czujników badających zanieczyszczenie powietrza w gminach.  

W odpowiedzi na zadane zapytanie uzyskał odpowiedź, że prace nad ich instalacją trwają. 

Zapytał, czy podjęto działania w tej sprawie? 

Zapytał o sytuacją związaną z zagrożeniem COVID-19 w Powiecie Myśliborskim 

i zabezpieczeniem służb? 

 

Starosta Myśliborski – Andrzej Potyra 

Odpowiedział, że w sprawie montażu czujników zanieczyszczenia powietrza prowadzono 

rozmowy z wójtami poszczególnych gmin. Przekazał, że przekaże radnemu informacje  

o wynikach tych rozmów. 

 

Wiceprzewodniczący Komisji – Mariusz Kuziel 

Zwrócił uwagę, że na Komisji Bezpieczeństwa i Porządku poruszano temat zabezpieczenia 

epidemicznego. Wypowiedziało się wielu przedstawicieli samorządów gminnych i służb  

w tej sprawie. Zaproponował zapoznanie się z protokołem z obrad przedmiotowej komisji. 

 

Starosta Myśliborski – Andrzej Potyra 

Podał informację dotyczącą sytuacji związanej z zagrożeniem epidemicznym na terenie 

Powiatu Myśliborskiego. Odniósł się do ilości zakażeń COVID-19. Podał informacje na 

temat ognisk zakażeń na terenie Powiatu Myśliborskiego. 

 

Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 

Poruszył sprawę wypowiedzi jednego z mieszkańców na sesji Rady Miejskiej w Dębnie, 

który poinformował, że z rozmowy ze Starostą Powiatu w kwestii polepszenia 

funkcjonowania Wydziału Komunikacji Starostwa Powiatowego filia w Dębnie otrzymał 

informację, że rozważona zostanie możliwość zwiększenia zatrudnienia w wydziale przy 

zmianie lokalowej siedziby filii w Dębnie. Zapytał, czy podjęto działania w tej sprawie? 

 

Starosta Myśliborski – Andrzej Potyra 

Odpowiedział, że tak, przeprowadzono rozmowy z Burmistrzem Dębna w tej sprawie, który 

wyraził chęć wygospodarowania nowych pomieszczeń na potrzeby funkcjonowania filii 

Wydziału Komunikacji. Zwrócił uwagę na warunki lokalowe w filii znajdującej się  

w Barlinku. Odniósł się do warunków lokalowych w Gminie Dębno. Wystosowano pismo do 

Burmistrza w kwestii wskazania nowego miejsca. 

 

Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 

Poprosił, aby pracownicy obwodów drogowych zwrócili uwagę na znaki drogowe wzdłuż 

dróg powiatowych, czy są poprawnie zamontowane. 

Poprosił, aby na sesję Rady Powiatu została przygotowana przez Skarbnika Powiatu 

prezentacja głównych założeń i zmian budżetu w porównaniu do ostatnich trzech lat. 
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Wicestarosta – Alicja Prill 

Przedstawiła informacje na temat planowanej autopoprawce Zarządu Powiatu do projektu 

budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2021 oraz do projektu Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Myśliborskiego na lata 2021-2033. 

 

Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 

Zapytał o wysokość wolnych środków na 2021 rok? 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Podała informacje na temat planowanych wysokościach wolnych środków.  

 

Więcej spraw różnych nie zgłoszono. 

 

Ad. 7 

Zakończenie posiedzenia.  

 

Po wyczerpaniu porządku obrad posiedzenie Komisji zakończono o godz. 13:30. 
 

Protokołowała:  

Dominika Bułgajewska 

Główny Specjalista w Biurze Obsługi Rady i Zarządu  
 


